

Supports for families

Department of Education's School Community Consultant

- supporting families with navigating referrals and access to supports **(867) 456-6587**

Child, Youth and Family Treatment Team

- counselling services, outreach services and youth intensive treatment to help school-aged children **(867) 456-3838**

Mental Wellness and Substance Use Services

- available to provide support to families upon request **(867) 456-3838**

Victim Services

- provides help for victims dealing with a range of different crimes. This includes crisis support and court navigation and information **(867) 667-8500**
toll-free 1-800-661-0408, ext. 8500

Family and Children's Services

- can connect families and children to services, counselling and community resources **(867) 667-3002**

Family Resource Unit

- helps children and parents access programs and resources **(867) 667-3002**

For Jack Hulland Elementary School only*

Private Practitioner, Marie Fast

- providing emotional support and counselling for families
- helping participants to focus on self-care
- helping parents to find ways to discuss relevant issues with their children
- referrals to local agencies and services

**Book through Jack Hulland Elementary School
(867) 667-8496 or Marie Fast (867) 334-9002**

**If you would like to discuss financial supports for mental health therapies and your child is a member of the class action, please connect with class counsel at Tucker Carruthers about reimbursements for costs.*

Ressources pour les familles

Personne-conseil en milieu scolaire du ministère de l'Éducation

(services en anglais seulement)

- Orientation quant aux différents services et soutiens **867-456-6587**

Services des soins à l'enfance, à la jeunesse et à la famille

- Services de counseling, services de proximité et traitements intensifs pour les jeunes d'âge scolaire **867-456-3838**

Services de santé mentale et de gestion de l'usage de substances

- Soutien aux familles sur demande **867-456-3838**

Services aux victimes

- Services d'aide pour quiconque a été victime d'un acte criminel, soutien en situation de crise, information et orientation quant au système judiciaire **867-667-8500**

Section de protection de l'enfance

- Aiguillage des familles et des enfants vers des services, du counseling et des ressources communautaires **867-667-3002**

Section des ressources familiales

- Aide pour l'accès aux ressources et aux programmes pour les enfants et les parents **867-667-3002**

Pour les élèves de l'École élémentaire Jack-Hulland*

Consultante privée, Marie Fast

(services en anglais seulement)

- Soutien émotionnel et counseling
- Démarche centrée sur l'importance de prendre soin de soi
- Outils pour aider les parents à faciliter les conversations avec leurs enfants
- Aiguillage vers des organismes et des services locaux

La prise de rendez-vous doit se faire auprès de l'école

867-667-8496 ou de Marie Fast 867-334-9002

* Si vous souhaitez discuter de soutien financier pour les thérapies en santé mentale et que votre enfant fait partie du recours collectif, veuillez communiquer avec l'avocat du recours collectif, Tucker Carruthers.